

2018 年香港中學文憑考試
Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination 2018
減免覆核成績費用申請
Application for Waiving Rechecking and Remarking Fees

- 注意 NOTE
1. 請用正楷填寫。 Please complete this form in BLOCK letters.
2. 申請日期為 2018 年 7 月 11 日至 16 日。郵遞申請恕不接受。 The application period for Fee Waiver is from 11 to 16 July 2018. Postal applications will not be accepted.
3. 考生遞交減免覆核成績費用申請時，必須填妥此申請表格並出示有關證明文件之正本及副本...
4. 如欲申請減免覆核成績費用，不論覆核結果，考生必須先於限期或以前全數繳付申請費用。
5. 本局一般不會接受考生以獲得學生資助處的公開考試費用或學費減免為原因，而申請減免覆核成績費用。

Table with 4 columns: 身分證明文件及號碼 (Document Type & Document No.), 中文姓名 (Chinese Name), Name in English, 考生編號 (Candidate No.).

更改通訊地址 (如與註冊登記時不同):
Change in Correspondence Address:
(If different from that provided during the registration for admission)

日間聯絡電話:
Day-time Contact Tel. No.:

申請原因 Reason(s) for Application :

附上之證明文件 Supporting document(s) provided:

- 申請人有效之身分證明文件正本或副本
Applicant's identification document (original copy or photocopy)
申請人(及其家庭成員)現正領取綜合社會保障援助計劃(簡稱「綜援」)之有效證明文件正本及副本...
Documentary proof (original copy and photocopy) of Applicant (with family member(s)) currently in receipt of the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) Scheme...
申請人的家庭成員現正領取綜合社會保障援助計劃(簡稱「綜援」)之有效證明文件正本及副本...
Documentary proof (original copy and photocopy) of Applicant's family member(s) currently in receipt of the Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) Scheme...
其他 (必須附上有關證明文件 Relevant Supporting document(s) MUST be provided)

Others: _____

申請人簽署 Applicant's Signature: _____

日期 Date: _____

Table for office use with 3 columns: 1st checking (Application received and document checked), 2nd checking (Payment Status & Personal particulars), 3rd checking (Final checking).

收據 Receipt (由考評局職員填寫 To be completed by the HKEAA staff)

註: 本人已出示有關證明文件之正本供考評局查核, 並經考評局蓋印確認。
Remarks: The original of the supporting document(s) had been provided to the HKEAA for verification, this receipt was confirmed by the HKEAA.

減免覆核成績費用申請編號
Application No. for Waiving Rechecking and Remarking Fees/ DSE2018



